
Komisia školstva a sociálnych vecí – mesto Levoča 
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie Školstva a sociálnych vecí v Levoči, ktorá sa konala  dňa 12. 10. 2023 
o 13. 30 hod. v miestnosti č. 4 MsÚ, Námestie Majstra Pavla 4, Levoča. 

Prítomní: 
Predseda komisie: Anna Kravecová 
 
Členovia komisie školstva a sociálnych vecí prítomní: 
Mgr. Valéria Mačugová, Mgr. Ján Košík,  Mgr. Štefánia Tomalská, Repaská. 
 
Neprítomná: Mgr. Iveta Ferková – neúčasť ospravedlnená, 
                       PaedDr. Ľubomír Repaský– neúčasť ospravedlnená,. 
                       Mgr. Ladislav Ogurčák– neúčasť ospravedlnená. 
 
Za oddelenie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, Školský úrad: 
PaedDr. Mária Choborová - vedúca oddelenia 
Mgr. Dana Ševčíková - odborná referentka 
 
Programom rokovania:  

1. Otvorenie – privítanie, Anna Kravecová. 
2. Informácia o počte detí a žiakov v materských školách, základných školách, v základnej 

umeleckej škole a v školskom zariadení v pôsobnosti mesta Levoča, PaedDr. Mária 
Choborová. 

3. Poskytnutie dotácii ZO  Červený  kríž  Levoča, Bezpríspevkových darcov krvi:   
        Návrh komisie  200,- € 

4. Rokovanie o návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta o určení poplatku za stravu 
v Jedálni. 

5. Rokovanie o návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta o  výške mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov spojených so štúdiom v základnej umeleckej 
škole s účinnosťou od 01. 02. 2024. 

6. Rôzne. 
7.  Záver. 

 

K bodu 1. Rokovanie Komisie školstva a sociálnych vecí otvorila Anna Kravecová, ktorá  
privítala prítomných a zároveň oboznámila s programom rokovania komisie. Prítomní členovia 
jednomyseľne program rokovania schválili. 
 
K bodu 2.  
PaedDr. Mária Choborová, vedúca oddelenia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, 
Školský úrad, informovala členov komisie o počte detí a žiakov v materských 
školách, základných školách, v základnej umeleckej škole a v školskom zariadení CVČ Olymp. 
K 15. 9. 2023 na základe výsledkov  Eduzberu bol počet detí navštevujúcich materské školy 
447, počet žiakov v základných školách 1 241, počet žiakov navštevujúcich základnú umeleckú 
školu 1 009 a počet detí a ostatných osôb v centre voľného času bol 687. Zároveň dala do 
pozornosti úspechy škôl najmä ZUŠ,  dosiahnutých v školskom roku 2022/2023 aj spoluprácu 
CVČ Olymp pri organizovaní súťaží, olympiád, športových aj mestských podujatí.  



  
 
K bodu 3.  
Mgr. Dana Šefčíková, prítomných informovala o doručenej žiadosti ZO  Červený  kríž  Levoča 
o poskytnutie dotácii Bezpríspevkových darcov krvi v sume 700,- €. Zároveň zdôraznila, že 
doposiaľ mestskému úradu nebola poskytnutá informácia o počte darcov krvi z Levoče. 
PaedDr. Mária Choborová dodala, že primátor mesta nikdy neomietol participáciu na oceňovaní 
darcov krvi formou finančnej  spoluúčasti, osobnou účasťou, alebo formou organizačného 
zabezpečenia, na ktorom sa podieľali zamestnankyne mestského úradu. Vzhľadom na 
chýbajúce informácie a finančné možnosti mesta bolo navrhnuté poskytnutie  200,- €. Tento 
návrh bol prítomnými jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 4 
PaedDr. Mária Choborová predložila prítomným členom návrh všeobecne záväzného 
nariadenia o určení poplatku za stravu v Jedálni: 
 
 

Počet stravníkov (181) Výška dôchodku Suma v € od 01. 01. 
2024 

109 nad 550 € 4,50 € 

72 do 550 € 4,00 € 

 

Konštatovala, že zo strany dôchodcov je veľmi veľký záujem o poskytovanie obedov.  
V súčasnosti v Jedálni je prihlásených na odber obedov 181 dôchodcov. Vzrastajúcemu  
záujmu nie je možné vyhovieť z dôvodu kapacitných možností. Zároveň poukázala na 
vzrastajúce ceny potravín a pri zachovaní kvality jedla je nevyhnutné pristúpiť k úprave ceny 
za poskytnuté jedlo. Prítomní členovia komisie školstva a sociálnych vecí predložený návrh 
jednomyseľne schválili.  
 
K bodu 5 
PaedDr. Mária Choborová predložila prítomným členom komisie návrh Všeobecne záväzného 
nariadenia mesta o  výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov spojených so 
štúdiom v základnej umeleckej škole s účinnosťou od 01. 02. 2024. Informovala, že na základe 
konzultácie s riaditeľom ZUŠ Mgr. Dušanom Kamenickým, zvýšenie poplatkov je nevyhnutné 
pristúpiť z dôvodu nárastu cien za energie a s tým súvisiacich aj prevádzkových nákladov. 
Škola veľmi citlivo pristupovala k výške navrhovaných poplatkov aj so zreteľom na 
ekonomickú situáciu v rodinách, aj na iné faktory, ktoré by mohli ovplyvniť poskytovanie 
výchovy a vzdelávania na uvedenej škole. Po oboznámení  sa s predloženým návrhom, prítomní 
členovia komisie ho jednomyseľne schválili.    
 
 
K bodu 6 
Mgr. Dana Šefčíková informovala prítomných o  žiadosti denného centra seniorov o  
poskytnutie  finančných prostriedkov vo výške 760 € na vyhotovenie 11 ks  ženských krojov 
a 4 ks mužských viest.  Kroje sú určené pre spevácku skupinu, ktorá je súčasťou denného centra 
seniorov. Spevácka skupina vystupuje na rôznych kultúrnych podujatiach v meste Levoča aj 



v iných mestách a obciach v blízkom okolí. Svoju činnosť zameriava na zachovanie tradičných 
kultúrnych hodnôt zo Spiša a  prezentáciu ľudových piesní preto je dôležité, aby členovia 
speváckej skupiny vystupovali v jednotných krojoch. Prítomní členovia návrh na poskytnutie 
finančných prostriedkov z rozpočtu mesta v sume 760 €  jednomyseľne schválili.    
  
Na záver sa predsedníčka komisie poďakovala všetkým prítomným za účasť.  

 
 
 

 

Zapísala:  PaedDr. Mária Choborová                                               

Overila: Anna Kravecová,  predsedníčka komisie              

 

 

 


